

The R. Glenn Anderson Lecture, 1990/La conférence R. Glenn Anderson, 1990



R. Glenn Anderson



Norman E. Borlaug

The R. Glenn Anderson Lecture, sponsored jointly by the Canadian Phytopathological Society and the American Phytopathological Society, was established to recognize the contributions made by Dr. Anderson to the security of the world food supply. The first lecture, entitled World food security and the legacy of Canadian wheat scientist R. Glenn Anderson, was presented by Dr. Norman E. Borlaug at a joint meeting of the two societies at Grand Rapids, Michigan, USA, 6 August 1990.

La conférence R. Glenn Anderson, parrainée conjointement par la Société canadienne de phytopathologie et l'American Phytopathological Society, fut établie pour reconnaître les contributions du docteur Anderson à la sécurité de l'alimentation humaine mondiale. La première conférence intitulée World food security and the legacy of Canadian wheat scientist R. Glenn Anderson, fut présentée par le docteur Norman E. Borlaug lors d'une réunion conjointe des deux sociétés qui s'est tenue à Grand Rapids, Michigan, E.-U. le 6 août 1990.

Canadian Journal of Plant Pathology

Revue canadienne de phytopathologie

Published by
The Canadian Phytopathological Society

Publié par
La Société Canadienne de Phytopathologie

Volume 14(4):253-323, i-xi

December

1992

décembre

ISSN 0706-0661

CANADIAN JOURNAL OF PLANT PATHOLOGY 14:253-266, 1992

The R. Glenn Anderson Lecture, 1990/La conférence R. Glenn Anderson, 1990



R. Glenn Anderson



Norman E. Borlaug

The R. Glenn Anderson Lecture, sponsored jointly by the Canadian Phytopathological Society and the American Phytopathological Society, was established to recognize the contributions made by Dr. Anderson to the security of the world food supply. The first lecture, entitled World food security and the legacy of Canadian wheat scientist R. Glenn Anderson, was presented by Dr. Norman E. Borlaug at a joint meeting of the two societies at Grand Rapids, Michigan, USA, 6 August 1990.

La conférence R. Glenn Anderson, parrainée conjointement par la Société canadienne de phytopathologie et l'American Phytopathological Society, fut établie pour reconnaître les contributions du docteur Anderson à la sécurité de l'alimentation humaine mondiale. La première conférence intitulée World food security and the legacy of Canadian wheat scientist R. Glenn Anderson, fut présentée par le docteur Norman E. Borlaug lors d'une réunion conjointe des deux sociétés qui s'est tenue à Grand Rapids, Michigan, E.-U. le 6 août 1990.